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1 Flippat klassrum.

Termen flippat klassrum brukar betyda att vi filmar föreläsningar eller fragment
av dem och ber studenterna att titta p̊a dessa inför nästa föreläsning. Detta
gjordes inte. Istället instruerades studenterna att läsa p̊a i boken och p̊a webb-
sidor inför föreläsningarna och p̊a föreläsningarna körde vi mer fr̊agor och mer
interaktion - överlag. En del gamla slides återanvänds mot slutet d̊a vi pratade
om grafiska användargränssnitt s̊a just den biten var mer traditionell.

I kursutvärderingen (som fick 38 svar, svarsfrekvens p̊a strax över 30% s̊a
tyckte m̊anga att det blev mycket att göra inför varje föreläsning.

Jag har läst p̊a flera ställen att när man inför flippat klassrum s̊a brukar
resultaten g̊a upp men kursutvärderingarna ner. Studenterna upplever att det
blir mer jobb, s̊a denna utvärdering blev ännu ett exempel. Vi kommer att
fortsätta, men använda video i större utsträckning nästa år.

2 OLI - Open Learning Initiative

Alla som hade använt OLI-materialet var positiva till det, men det var f̊a som
faktiskt hade gjort det enligt verktygets loggning. Tyvärr stödjer inte Can-
vas OLI, s̊a vi var tvungna att använda Carnegie Mellon University:s (CMU:s)
plattform och där är det sv̊art att rätta sm̊afel och lägga till extrauppgifter
under kursens g̊ang. Det är frustrerande att inte kunna leverera en bättre OLI-
upplevelse redan i år, men förhoppningsvis ser n̊agon till att lägga in OLI-stöd
i Canvas.

3 Distansundervisning

För att aktivera studenterna har vi haft 2 assistenter som co-piloter p̊a varje
föreläsning. Det har fungerat mycket bra. Om studenterna undrar n̊agonting s̊a
kan de fr̊aga i chatten och f̊a svar fr̊an en assistent l̊angt innan jag som föreläser
tar en paus för att svara. Det tänker jag fortsätta med även efter pandemin.

Tyvärr har alla studenter kamerorna avslagna s̊a jag har sv̊art att läsa av
p̊a vanligt sätt vilka som hänger med och var sv̊arigheterna sitter. Det är
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väldigt skönt p̊a s̊a sätt att assistenterna i alla fall pratar med mig under annars
knäpptysta föreläsningar.

4 Labbarna

Bra inneh̊all men l̊anga köer. Vi var till en början underbemannade och det
blev först bättre men senare sämre med bemanningen. Till 2021 har vi massor
med assistenter i programmeringsparadigm och om hälften av dessa stannar till
gruprog:en s̊a är bemanningen lugn. Jag fungerar ocks̊a p̊a att återuppliva ett
CGI-bin-program fr̊an 90-talet som heter REMORES. Det gör det möjligt att
boka tider till labbpass i förväg och visar hur desperata vi är när vi söker efter
program som kompenserar för brister i Canvas.

Shadow-IT I år har inrapporteringarna g̊att mycket smidigare än tidigare
år, särskilt för äldre studenter. Det beror p̊a att jag numera använder ett
Shadow-IT-system som heter studentstatus, utvecklat av Alexander Baltatzis.
Där kan jag se alla delresultat för en student utspritt över flera omg̊angar.
Studentstatus körs i en terminal och har ett textgränssnitt, men eftersom Canvas
gränssnitt är s̊apass l̊angsamt (det tar l̊ang tid att ladda sidan med resultat),
oöversk̊adligt (till skillnad fr̊an föreg̊angaren RAPP s̊a kan vi inte välja ut de
delar av resultaten som vi faktiskt vill rapportera utan är tvungna att ladda
allt och leta i det med osmidiga kontroller) och dessutom stödjer Canvas inte
den uppenbara funktionen: Överför automatiskt gamla studenters resultat till
den nya omg̊angen när de omregistrerar sig, vilket gör det extra jobbigt att
administrera gamla studenter och det blir sv̊arare för dem att veta vilka labbar
de har och inte har gjort under tidigare kursomg̊angar.

5 Nästa år

Videos, förhoppningsvis bättre OLI-material som stöds av Canvas, fortsätt med
copiloter p̊a föreläsningarna och vi flyttar lärandem̊alet ”h̊ardvara” fr̊an att vara
ett lärandem̊al som examineras p̊a tentan till att vara kursinneh̊all.
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